

Protokoll

Styrelsemöte Dansklubben Rockrullarna

2018-11-26

Närvarande: Petra Johansson, Pia Westlund, Åsa Nilsson, Tove Sahrblom, Jan-Åke Svensson (gick tidigare), Valentin Karl Petruc. Ej närvarande: Ulrika Larsson, Linn Holmström

1. Mötets öppnande

- a. Val av justerare Tove Sahrblom
- b. Dag för justering, idag
- c. Dagordning godkändes efter tillägg

2. Föregående protokoll läggs till handlingarna.

3. Föreningens ekonomi

- a. Hur ligger vi till? Åsa rapporterar.
- b. Reseräkning, förfrågan från tränare som åker på kurser/utbildningar om man får reseräkning. Ordföranden tar med frågan till tränarmötet den 29/11.

4. Gemensamma föreningsfrågor

- a. Kalendarium, Linn kollar upp lokal till årsmötet.
- b. Missnöjda kursdeltagare, mail inkommit till ordförande då ett par som är missnöjda med steg 1, vill inte göra partnerbyte och dam får stå då herrar inte räcker till. Ordförande har svarat att återkomma efter styrelsemötet och styrelsen beslutar att inte betala tillbaka pengarna.
- c. Årsrapport danssportförbundet, ordföranden har fått mail från Danssportförbundet om årsrapport via Idrott Online 31/12 senast. medlemsregistret måste läsas in o kollas att det stämmer. Valentin tar ansvar för detta.
- d. Musikutrustning, Viktor från Vikk Entertainment och en audionom har kollat hörselslingan på lokalen och musik utrustningen. Inget fel på slingan utan bra upptagning överallt. Förbättringar kan göras på mixerbordet. Viktor tar fram förslag på nya högtalare och en bra baslåda. Valentin, Brunte och Viktor får ta ansvar för att ta fram en dator som kompletterar.
- e. Lokaler, Tove vill ha ut pokalerna ut i lokalerna i ett glasskåp som man kan se igenom. Ta bort eller kolla upp drickaautomat som inte idag används.

Uppdatera lite nytt. Kläderna in i shopen men ha något hänga i lokalen som syns va,d man kan köpa. Sponsorskyltar, det finns plats för 8 st och de har fakturerats varje år förut och görs det fortfarande? Åsa kollar upp och Tove kan ringa upp dem o ställa frågan om de fortfarande vill vara med och sponsra? Tove får i uppdrag att kolla upp skåp och lite övriga inredningsdetaljer till en maxkostnad 5 000 kr.

5. **Kurser, event och tränarfrågor**

a. **Pilotutbildningen**, 8/12 Petra med Brunte och Tove deltar i denna som är uppdelad i 2 delar, tränare och assistenter går båda. Om vi ska ha hjälpdansare ska de gå del 1. Denna utvärderas sedan.

b. **Tränaransvarig**, en person är intresserad Emelie Lagerström, kurser mm läggs upp av den personen, hålla tränar möten mm. **Styrelsen beslutar att** ge henne uppdraget.

c. **Online wes**, Bitte o Brunte har sökt medel till WCS en distansutbildning, för 700 kr extra kan de få lite extra tips o idéer. **Styrelsen beslutar att** vi skjuter till de 700 kr.

d. **Tävlingsgruppen** Joakim Brantvik vill ha Pontus och Sara till tävlingsgruppen den 9/2. Nästkommande datum vill vi ha. Kostnad 1800 kr/tim *6, 2 olika kurser Boogie grund och boogie fortsättning och tävlingsträning. 13 000 /dag och resa + moms. Ordförande frågar vad ingår, hur många ska delta för att det ska gå runt. Avbokning av Pontus och Sara bör ske i god tid. 20 par krävs för att gå runt. bör sälja som olika paket. **Styrelsen beslutar att** vi vill ha en tydligare presentation av Joakims idé till på lördag och får köra på med kurstillfällena.

e. **Nästa vårtermin**, Tove vill skissa ihop en arbetsbeskrivning till tränar och kursansvarig. En påbörjad finns och Petra och Tove jobbar vidare med den.

6. **Övriga frågor**

a. **Bokning lilla salen**, medlemmar tycker att det fungerar bra.

7. **Mötets avslut**, ordföranden tackar för visat intresse



Ordförande

Petra Johansson



Justerare

Tove Sahrblom



Sekreterare

Pia Westlund